

Seminar on International Development of Insurance Law in China

4th-5th June, 2016 | Dalian, China

The Seminar on International Development of Insurance Law in China will be held during 4th-5th June 2016 in Dalian China, which is organised by China Institute of Insurance Law and hosted by Renmin University of China and Dalian Maritime University.

More information are as follows:

■ Topics

- ◆ **Topic 1:** The Amendment and Improvement of Insurance Law of the People's Republic of China
- ◆ **Topic 2:** Development Trends of Corporate Insurance
- ◆ **Topic 3:** Protection Mechanisms for Insurance Consumers
- ◆ **Topic 4:** Innovations of Chinese Credit Insurance
- ◆ **Topic 5:** Insurance of Climate Change
- ◆ **Topic 6:** Marine Insurance
- ◆ **Topic 7:** The Liability Insurance of Endowment Service

■ Dates & Venue

- ◆ **Dates:** 4th-5th June, 2016 (On-site Registration: 3rd June, 2016)
- ◆ **Venue:** Bayshore Hotel Dalian (Address: No.32, Zone C1, Xinghai Square, Dalian)
(Appendix 1: Confirmation Letter of Attendance should be sent by 30th April, 2016 through E-mail.)

■ Papers

- ◆ **Length:** No more than 15,000 words.
- ◆ **Content:** Above topics are general suggested, any papers related to above suggested topics are welcome.
- ◆ **Submission of Papers:** Papers should be sent by **20th May 2016** by E-mail, with name, job, title, address, E-mail, telephone number, fax etc. of the author. Any papers submitted later than the deadline will not be collected in the proceedings.
- ◆ **Format of Papers:** MS Word, Font Arial, Size 12, with Footnotes and no Endnotes.
- ◆ **Contest of Excellent Papers:** This contest will be hosted by China Institute of Insurance Law, the authors of the excellent papers would be awarded certificate by China Institute of Insurance Law. Please send your paper marked with Contest of

Excellent Papers (unpublished before) by 20th May, 2016. Papers already published or sent later than the deadline is incapable for the contest.

■ **Registration Fees**

- ◆ **Registration Fees:** 600 RMB (exclusive travel and accommodation)

■ **Accommodation**

Recommended Hotel: Bayshore Hotel Dalian (where the seminar will be held)

If you need a hotel reservation to be made for you, please make it clear in the Hotel Reservation Form (see Appendix 1) and send it to us. Because rooms are limited, there is no guarantee that the room(s) you need will be available at the announced room rate(s). Early reservation is recommended.

■ **Others**

- ◆ **Visiting Training Ship:** We would like to invite you to visit the training ship YUKUN of Dalian Maritime University at 13:00, 3rd June, 2016, depending on the weather and ship's condition. If you are willing to take the visitation, please make it clear in the Confirmation Letter of Attendance (see Appendix 1) and send it to us.

■ **Contact**

Contact Persons: Miss Wang Yixuan/ Miss Li Ting

Tel: 0086-411-84728920

Fax: 0086-411-84729316

E-mail: seminar_insurance@126.com (recommended contact method)

If you have any queries about registration, hotel reservation, and submission of papers, please does not hesitate to contact us.

China Institute of Insurance Law

13^h April, 2016

会议通知

中国保险法的国际化发展研讨会

各有关单位、各位嘉宾：

由中国保险法学研究会主办、中国人民大学和大连海事大学承办的“中国保险法学研究会 2016 年年会暨中国保险法的国际化发展研讨会”将于 2016 年 6 月 4 日、5 日在辽宁省大连市举办。现将有关事项通知如下：

■ 会议议题

- ◆ 中国《保险法》的修改与完善
- ◆ 公司保险的发展趋势
- ◆ 保险消费者的保护机制
- ◆ 中国信用保险创新
- ◆ 气候变化保险
- ◆ 海上保险
- ◆ 养老服务责任保险

■ 时间、地点

- ◆ **会议时间：** 2016 年 6 月 4 日、5 日（报道时间：2016 年 6 月 3 日）
- ◆ **会议地点：** 星海假日酒店（星海广场 C1 区 32 号）

（请参会者填写附件 1 “参会回执”并于 4 月 30 日前以电子邮件形式发送至会务组。）

■ 论文

- ◆ **字数：** 15000 字以内
- ◆ **选题：** 本通知给出的会议议题仅为概括性指引，参会者可自行选择与其相关的具体方向。
- ◆ **论文提交：** 请参会者于 2016 年 5 月 20 日前通过电子邮件的方式提交论文电子文稿，同时注明作者姓名、工作单位、职务、地址、电话、传真等，以便与您取得联系。因时间关系，5 月 20 日之后提交的论文不会录入会议论文集。
- ◆ **论文格式：** 微软 word、宋体 5 号、注释采脚注方式。
- ◆ **优秀论文评选：** 优秀论文评选以中国保险法学研究会的名义举办，被评为优秀论文的作者将获得由中国保险法学研究会颁发的优秀论文证书。请参评者于 2016 年 5 月 20 日之前提交论文（仅限之前未公开发表过的论文），并注明“参评优秀论文”字样，已经公开发表的论文或逾期提交的论文不具备参评资格。

■ 费用

- ◆ **注册费：** 600 元 人民币（不包含交通和住宿）

■ 住宿

推荐酒店: 星海假日酒店（会场所在酒店）

如果您需要会务组帮您预定该酒店，请在回执中注明。因酒店房间有限，不能保证一定能为您预定到满意的房间，建议您尽早预定。

■ 其他事项

- ◆ **参观游览校船:** 会务组拟安排提前到达的参会人员参观游览大连海事大学校船“育鲲号”，时间 2016 年 6 月 3 日 13:00，具体情况视当时天气、船况等因素决定。如您有意参加本次活动，请在回执中注明。

■ 联系方式

联络人: 王艺璇 李婷

电话: 0086-411-84728920

传真: 0086-411-84729316

电子邮件: seminar_insurance@126.com（推荐联络方式）

如果您对会议报名、酒店预定、论文提交等有疑问，请随时与我们联系。

中国保险法学研究会

2016 年 4 月 13 日